
Ústecký kraj se v uplynulých letech stal symbolem mafiánského 
vládnutí. Nastrčené politické figurky, často zcela bez vzdělání 
a schopností (s výjimkou schopnosti “přihrát” si něco pro 
sebe nebo pro své kmotry) byly zezadu ovládány jejich 
„loutkovodiči“. Většině těchto „politiků“ jsou občané zcela 
ukradení. Uzavřeli se do vlastního světa intrik, hádek, kauz a 
trestních oznámení.  
Byly rozkradeny miliardy korun z evropských fondů i  z peněz 
českých daňových poplatníků, realizovány nesmyslné projekty 
jen proto, aby se z nich dalo něco vytunelovat, systematicky 
byly vysávány stovky milionů z krajského zdravotnictví. Přitom 
kraj trpí nejvyšší nezaměstnaností v České republice, neustále 
roste sociální napětí, především ve vztahu s nepřizpůsobivou 
částí romské menšiny, rostou nová a nová ghetta, je málo po- 
licistů v ulicích, takže lidé se v některých lokalitách už obávají 
o svoji bezpečnost na ulici i ve dne, z mnohých nemocnic 
odcházejí lékaři, zhoršuje se životní prostředí, zvyšuje se 
nemocnost.  Peníze tady chybějí na každém kroku. Právě ty 
peníze, které byly ukradeny nebo nesmyslně rozházeny lidmi 
neschopnými nebo naopak všehoschopnými. 

Co nabízíme Ústeckému kraji?
Přilákáme nové investory do poloprázdných průmyslových 
zón a ty stávající budeme motivovat k novým investicím, 

aby vznikly tisíce nových pracovních míst
Budeme usilovat o potřebné zdroje na dostavbu dálnice 
D8, silnice R7 a plavebního stupně na Labi v Děčíně
Změníme podporu českých zemědělců bez jediné koruny 
dotace navíc tak, aby Litoměřicko bylo opět Zahradou 
Čech a Žatecko centrem českého chmelařství
Skoncujeme se systémem nesmyslně vysokých státních 
dotací sociálních ubytoven, který vytváří stále nová 
a nová ghetta

Dohlédneme na to, aby sociální dávky nebyly lákavější 
alternativou práce pro ty, kteří pracovat nechtějí
Výrazně zvýšíme počet policistů v ulicích tak, abychom 

i v okolí problémových lokalit ochránili slušné 
lidi dodržující pravidla.
A především nabízíme jinou kvalitu lidí. Lidi, kteří něco 
dokázali, mají životní i profesní zkušenosti, je za nimi vidět je-
jich práce, nemají potřebu si jít do politiky vydělat, ale berou 
ji jako veřejnou službu.
Dejte nám šanci, abychom pro Vás mohli pracovat. Jsem 
přesvědčen, že Vás nezklameme. 

Richard Brabec
lídr kandidátky hnutí ANO v Ústeckém kraji

CO SE DĚJE V ÚSTECKÉM KRAJI

Více jak 20 let pracuji v různých pozicích  
v oblasti průmyslu

Vím, co je odpovědnost za chod velké 
továrny, která zaměstnává stovky lidí

Vím, že mít práci není zdaleka samozřejmé

“Tohle všechno musí skončit!”

"Už se nemohu dívat, jak a hlavně kam naši zemi 
vedou lidé, kteří se umí živit jen politikou"



Mgr. Richard
Brabec

 47 let, Litoměřice, projek-
tový manažer, ANO

Proč jdu do politiky?

"Protože mohu nabídnout 
zkušenosti z komunální poli-
tiky i z řízení velkých firem. 
Už se nedalo dívat na to, jak a 
kam zemi vedou lidé, kteří se 
umí živit jen politikou."

Helena
Šutryová

 59 let, Ústí nad Labem,
 podnikatelka, ANO

Proč jdu do politiky?

"Stávající strany ztratily 
důvěryhodnost občanů  
a vypěstovaly v lidech odpor 
k politice. Měli by přijít noví 
lidé, nezatížení politickou 
minulostí a s nimi i více žen."

MUDr. Petr
Machold

 40 let, Mikulov, lékař, 
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Osoba Andreje Babiše je pro 
mě reálnou nadějí, že by se 
věci konečně mohly pohnout 
dopředu.

Vilém
Zeiler

 40 let, Most, podnikatel,  
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Věřím, že hnutí ANO dokáže 
změnit dosavadní poměry na 
politické scéně a zlepšit eko-
nomickou a sociální situaci 
v zemi. Rád bych se na této 
změně aktivně podílel.”

MUDr. Ondřej
Štěrba

 43 let, Litoměřice, lékař,  
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Jdu do politiky se snahou 
o účelné ovlivnění veřejných 
záležitostí, jen komentováním 
poměrů nic nezměním. 
Platforma ANO je zárukou 
uskutečnění lepší politiky.” 

MUDr. Sáša
Štembera

 63 let, Skršín, lékař, 
 S.cz

Proč jdu do politiky?

"Jako člen hnutí Severočeši.cz 
se chci společně s kandidáty 
ANO podílet na změnách k 
lepšímu na celostátní úrovni, 
to je důvod  nás všech 
Severočechů.cz."

Ing. Josef
Dvořák

 55 let, Ústí nad Labem, 
 manažer, ANO

Proč jdu do politiky?

"Andrej Babiš má vizi a cíl, 
který mi po dlouhé době dal 
naději a myslím, že tyto volby 
jsou poslední šance otočit 
kormidlem k civilizovaným 
demokraciím.”

Vladimír
Urban

 64 let, Roudnice n. L.,  
 starosta, bez pol. přisl.

Proč jdu do politiky?

"Nikdo není na světě jenom 
sám pro sebe, je zde také pro 
všechny ostatní. Chci pomoci 
zlepšit českou politiku ku 
prospěchu všech občanů."

Mgr. et Bc. Jan 
Richter

 45 let, Kadaň, pedagog, 
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Do politiky vstupuji s 
úmyslem neslibovat, ale 
dokázat, že  mnoho věcí v 
naší zemi můžeme změnit ku 
prospěchu nás všech a věřím, 
že "Bude líp"."

Bc. Milan
Rychtařík

 41 let, Louny, podnikatel,
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Vnímám vysokou frustraci 
lidí ze stále zvyšující se 
nezaměstnanosti, proto jsem 
se rozhodl nabídnout a up-
latnit své zkušenosti a přivést 
do kraje silné investory.”

Ing. Bronislav
Schwarz

 47 let, Lom, ředitel 
 městské policie, S.cz

Proč jdu do politiky?

"Jako člen hnutí Severočeši.cz 
se chci společně s kandidáty 
ANO podílet na změnách 
k lepšímu na celostátní 
úrovni, to je důvod nás všech 
Severočechů.cz."

Stanislav
Pfléger

 55 let, Děčín, podnikatel, 
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Po tom všem, co nám naši 
politici předvedli, je určitě co 
napravovat. Myslím si, že to 
bude chtít velký kus poctivé 
práce. Budeme dělat vše pro 
to, aby ke zlepšení došlo."

Ing. Vlastimil
Vozka

 59 let, Most, primátor,
 S.cz

Proč jdu do politiky?

"Jako člen hnutí Severočeši.cz 
se chci společně s kandidáty 
ANO podílet na změnách 
k lepšímu na celostátní 
úrovni, to je důvod nás všech 
Severočechů.cz.”

KANDIDÁTI ANO ZA ÚSTECKÝ KRAJ



KANDIDÁTI ANO ZA ÚSTECKÝ KRAJ

Milada
Benešová

 46 let, Praha, referentka, 
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Mým hlavním mottem je:  
Vůle, vytrvalost, prosperita. 
To charakterizuje nejen mě, 
ale i lídra hnutí, pana Andreje 
Babiše. Jenže s hnutím ANO 
to nejsou pouhá slova."

PaeDr. Jan
Micka

 53 let, Chomutov,  
 pedagog, S.cz

Proč jdu do politiky?

"Jako člen hnutí Severočeši.cz 
se chci společně s kandidáty 
ANO podílet na změnách k 
lepšímu na celostátní úrovni, 
to je důvod  nás všech 
Severočechů.cz."

Eduard
Krejsa

 66 let, Most, zást. řed. di- 
 vadla, bez pol. příslušnosti

Proč jdu do politiky?

"Chtěl bych se podílet na 
změně politiky, kterou tady 
léta uskutečňovaly zavedené 
politické strany. Mimo jiné 
bych byl rád, kdyby došlo ke 
změně financování kultury.” 

Ing. Antonín
Hrstka

 42 let, Mladá Boleslav,   
 manažer, bez pol. přísl. 
príslušn
Proč jdu do politiky?

"Není mi lhostejné, jakým 
směrem se vyvíjí stát a 
společnost, kde občané 
nevěří nikomu a ničemu. Přeji 
si zákony a pravidla, která bu-
dou objektivní a spravedlivá."

Radek
Flachs

 46 let, Děčín, podnikatel, 
 ANO

Proč jdu do politiky?

"Jsem konzervativně vy-
chován, preferuji slušnost, 
pracovitost a poctivost. Už 
naši předkové říkali, že nejbo-
hatší sedlák má být starostou, 
proto věřím Andreji Babišovi."

Bc. Kamila
Bláhová

 37 let, Litvínov, 
manažerka, bez pol. přísl.

Proč jdu do politiky?

"Nechci, aby peníze z 
našich daní mizely v černé 
díře - ANO - my všichni si 
zasloužíme změnu!"

MUDr. Vlastimil
Woznica

 47 let, Most, lékař,
 S.cz

Proč jdu do politiky?

"Jako člen hnutí Severočeši.cz 
se chci společně s kandidáty 
ANO podílet na změnách k 
lepšímu na celostátní úrovni, 
to je důvod  nás všech 
Severočechů.cz."

Pavel
Štěpař

 40 let, Ústí nad Labem,
 manažer, ANO

Proč jdu do politiky?

"Řízení státu u televize oko-
mentujeme a uděláme si "ten 
svůj správný" závěr. Změny 
však bez práce nedojdeme. 
Impulzem ke změně je pro 
mě ANO a Andrej Babiš.”

Ing. David
Ryč

 34 let, Košťany,  
 podnikatel, bez pol. přísl.

Proč jdu do politiky?

"Lidé tvořící hodnoty jsou 
špatně odměňováni. Zná-
mosti jsou více než kvalitní 
produkt. Chtěl bych v aktivní 
politice za ANO tento poměr 
změnit."

Ing. Miroslav
Jemelka

 58 let, Dolní Poustevna, 
 starosta, bez pol. přísl.

Proč jdu do politiky?

"Již páté volební období 
ve funkci starosty mě přes-
vědčuje, že nestačí pracovat 
jen lokálně. Je potřeba zahájit 
práci, která pomůže řešit 
palčivé problémy naší vlasti.”

Ing. Jiří 
Zelenka

 57 let, Most, podnikatel, 
 S.cz

Proč jdu do politiky?

"Jako člen hnutí Severočeši.cz 
se chci společně s kandidáty 
ANO podílet na změnách k 
lepšímu na celostátní úrovni, 
to je důvod  nás všech 
Severočechů.cz."

MUDr. Markéta
Synková

 58 let, Peruc, lékařka, 
 bez pol. přísl.

Proč jdu do politiky?

"S hnutím ANO sympatizuji 
od roku 2012, neboť jej po- 
važuji za jedinou relevantní 
alternativu k současným poli-
tickým stranám. Osobně bych 
se zaměřila na zdravotnictví.”

Ing. Berenika
Peštová

 42 let, Most, rodič. 
 dovolená, bez pol. přísl. 

Proč jdu do politiky?

"Zajímám se o budoucnost, 
neboť v ní hodlám strávit 
zbytek svého života a věřím, 
že ANO je pro mě správná 
volba."



Ing. Jan 
Rýdl

 předseda představenstva 
 TOS Varnsdorf, a.s.

Proč podporuji ANO?

"Nevěřím politikům „za-
vedených stran“, kteří opa- 
kovaně podvádí své voliče. 
Nevěřím, že tito lidé nakažení 
kompromisy koaličních či 
opozičních dohod a zákulis-
ními machinacemi jsou scho-
pni řešit narůstající problémy 
naší země. Je potřeba dát 
šanci lidem, kteří své schop-
nosti již prokázali, za kterými 
jsou vidět konkrétní výsledky 
jejich  práce. Lidé z hnutí 
ANO toto kritérium splňují.” 

Ing. Bc. Radislav
Feix, Ph.D.

 manažer Český porcelán,  
 a.s., Teplice

Proč podporuji ANO?

"Proč ANO? Proč ne. 
Všemožné politické strany  už 
šanci dostaly a nenaplnily mé 
představy ani své původní 
sliby. Chci podpořit něco 
nového se zajímavým pro-
gramem."

MUDr. Jan
Flaška

 lékař, pracující důchodce,   
 Chomutov

Proč podporuji ANO?

"1989 pád totality a diktátu 
jedné strany - léčba Občan-
ské fórum, 2013 pád diktátu 
stranických mafií (snad) léčba 
ANO 2011 (věřím!)." 

Vlastimil
Sedláček

 podnikatel, 
 Louny

Proč podporuji ANO?

“Od revoluce jsem volil ODS, 
bohužel je nyní  tato strana 
ve fatální morální krizi a na 
to, aby se probrala, potřebuje 
padnout na dno. Za 22 let 
podnikání moje firma zapla-
tila na daních státu stovky 
milionů, bohužel stovky 
nekompetentních  politiků  
nedokázaly s těmito penězi 
hospodařit. ANO v čele  
s panem Babišem ví, jak je 
těžké peníze vydělat a proto  
s nimi dokáže i hospodařit."

Milan
Horák

 majitel Tisk Horák, a.s.  
 Ústí nad Labem

Proč podporuji ANO?

"Hnutí ANO Andreje Babiše 
mě oslovilo svou vizí bu-
doucnosti, kde chtějí zamezit 
dalšímu zadlužování státu, 
aby naše děti nemusely 
bolestně za nás řešit naše 
ekonomické resty!"

MUDr. Alena
Dernerová

 senátorka  
 za Mostecko

Proč podporuji ANO?

"Andreje Babiše podporuji 
od založení hnutí ANO. 
Vážím si toho, že když koupí 
firmu, udělá z ní perspektivní 
společnost. Zkonsoliduje ji, 
postará se o její rozvoj, sou-
stavně ji rozšiřuje, netuneluje 
a hlavně zaměstná lidi. Daně 
odvádí u nás. Podobný postoj 
bude nadále prosazovat i v 
politice, a je proto se svým 
hnutím schopen vytvořit 
podmínky pro navození změn 
v celé společnosti.”

MUDr. Alexander
Hudáč

 primář chirurgie,  
 Litoměřice

Proč podporuji ANO?

"Od vzniku ANO bylo jasné, 
že se tady rodí něco kvalita-
tivně zcela jiného, než dosa-
vadní politická scéna nabízí. 
Volební program mě nezkla-
mal a myslím, že dává této 
zemi reálnou šanci na změnu 
k lepšímu. Samozřejmě to 
nepůjde hned a hladce. Že 
tady jsou slyšet skeptické 
hlasy a různá varování? To se 
nedivím. Nicméně ta šance ke 
změně tady je. ANO, pro mě 
je to jasná volba.”  

PODPOROVATELÉ ANO V ÚSTECKÉM KRAJI


